

Australian Vanadium 任命全球钒项目建设财务顾问

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) 已任命总部位于伦敦的 **HCF International Advisers Limited** 与 **Grant Thornton Australia** 合作，协助评估和安排债务融资，以支持在西澳大利亚州建设 **Australian Vanadium** 项目。

HCF 是一家领先的独立企业融资咨询机构，拥有强大的技术和财务专业知识，主要专注于全球自然资源行业，并在项目的整个生命周期提供建议。

Grant Thornton 是世界领先的独立保证、税务和咨询公司之一，为矿业公司提供广泛的服务，在澳大利亚拥有跨学科、国际化的团队。

Australian Vanadium 项目位于西澳大利亚州默奇森区，是全球正在推进的最高品位钒项目之一。

该项目拥有符合 **JORC** 标准的 **2.082** 亿吨五氧化二钒资源量，品位为 **0.74%**，其中高品位区为 **8790** 万吨五氧化二钒，品位为 **1.06%**。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium appoints global financial adviser for vanadium project construction

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) has appointed London-based HCF International Advisers Limited, in partnership with Grant Thornton Australia, to assist with evaluating and arranging the debt financing to support the construction of the Australian Vanadium Project in Western Australia.

HCF is a leading independent corporate finance advisory boutique with strong technical and financial expertise and is mostly focused on the global natural resources sectors and providing advice across the complete life cycle of projects.

Grant Thornton, one of the world's leading organisations of independent assurance, tax and advisory firms, provides a broad range of services to mining companies, with cross-disciplined, internationally focused teams in Australia.

Australian Vanadium Project is in Western Australia's Murchison District and is one of the highest-grade vanadium projects being advanced globally.

The project hosts a JORC-compliant 208.2 million tonnes resource at 0.74% vanadium pentoxide, within which is a high-grade zone of 87.9-million-tonnes grading 1.06% vanadium pentoxide.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China